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Styrelsemöte via Teams 
Tid:  18.30 – 19.45 
 
 

§ 68 Mötets öppnande 
 0rdförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
§ 69 Godkännande av dagordning  
 Dagordningen gicks igenom och fyra övriga frågor anmäldes varefter den godkändes. 

 
§ 70 Val av Justerare 
 Viltspåransvarig valdes att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll. 
 
§ 71 Föregående protokoll från 21-05-19 
 Föregående protokoll gicks igenom varefter det lades till handlingarna. 
 
§ 72 Rapporter  
 De skriftliga rapporterna gicks igenom.  

Jaktansvarig berättade att KM varit mycket uppskattat. Både deltagare och markägare 
har varit mycket positiva. Hon berättade också att Hs var mycket intresserade av vårt 
helt nya koncept och de nya tankar vi haft för ett dylikt arrangemang. Stor eloge till 
provledarna!!  
Vidare informerade hon om att det planeras för ett B-prov för spaniel i Falun, ev. i ett 
samarbete med Gävleborg.  
Avdelningskassören konstaterade att det snart var aktuellt med att sätta upp fler hyllor 
i förrådet hos Studiefrämjandet i Falun. Han åtog sig att anskaffa hyllor och hör sedan 
av sig till styrelsens ledamöter då arbetet ska göras.   

 
§ 73 Mötesschema för tiden fram till årsmötet 
 Styrelsen tog upp frågan om hur ofta det bör kallas till ett styrelsemöte. Önskemål kom 

om att möten ska hållas var 6:e vecka. Man konstaterade att om något viktigt behöver 
tas upp i styrelsen där emellan, kan det kallas till ett extra insatt möte med kort varsel. 
Alternativt kan en fråga tas upp via styrelsens interna Facebookkanal för beslut och 
sedan tas upp i ett kommande protokoll.   

 
Styrelsen beslöt att ha möten var 6:e vecka, varannan gång ett fysiskt möte och varannan gång 

ett möte via Teams.  
 
§ 74 Arbetsdag med styrelserna för avdelningen och sektionerna 
 Styrelsen konstaterade att det nu är dags att planera för en arbetsdag tillsammans 

med sektionerna. Den som var planerad under förra året blev ju pga det då rådande 
coronaläget inställd. Styrelsen konstaterade att den bör genomföras i god tid så att 
våra respektive verksamhetsplaner kan synkroniseras. 

 Styrelsen diskuterade också frågan om att det saknas representation från sektionerna i 
vår styrelse. Det blir lätt en distansering som inte är önskvärd och som försvårar 
kommunikation mellan våra olika styrelser. 

 
Styrelsen beslöt att kalla till ett gemensamt möte med sektionsstyrelserna den 4 december 

2021. Uppdrogs åt ordförande att skicka inbjudan till sektionernas styrelser. 
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§ 75 Apportören 
 Manusstopp för nästa nummer av Apportören är den 15 oktober.  
 
§ 76 Hemsidan och Facebook och Instagram 
 Inget nytt att rapportera. 
 
§ 77 Skrivelser: Inkommande post och utgående post. 
 De skrivelser som kommit är den veckopost som kommit från Hs och som har 

vidarebefordrats till styrelsen och till sektionerna.  
 
§ 78 Övriga frågor 

- Budget och ekonomi för RM?  
Det har ännu inte presenterats någon budget för RM. Fakturor har inkommit och 
avdelningskassören meddelar att han kommer att fakturera SSRK Bergslagen för 
deras del av kostnaderna vad gäller markhyra och vilt.  

- Det är viktigt att bevaka inkommande brev. Styrelsen konstaterade att man 
framgent presenterar en förteckning över inkomna skrivelser inför styrelsens 
möten.  

- Sponsorer, som t.ex. Engelssons, behöver få in äskanden till november då deras 
sponsringsprogram läggs. Styrelsen uppmanar alla att till nästa möte komma in 
med en lista på vilka arrangemang vi tänker ha nästa år. 

- Det är viktigt att vi redan nu i höst gör en inventering av hur mycket vilt som 
behöver införskaffas till nästa säsong. Detta för att inköp av vilt kan samordnas. 
Frågan om vem som kan vara ansvarig i dessa frågor väcktes. Anna tar med sig 
frågan till Jaktkommittén.  

 
§ 79 Nästa möte 
 Styrelsen träffas i ett Teamsmöte den 21 september.   
 
§ 80 Mötets avslutande 

Mötesordförande tackade ledamöterna och mötet avslutades. 
 


